
 
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

04.03.2020                                       м. Черкаси                                           № 91

         
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 
 

 
 

Всього членів комісії  -   16 

Присутні на засіданні   -   12 
 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії           –  Легойда С.М. 

Секретар постійної комісії     –  Яріш А.А. 

 

Члени комісії:  Вельбівець О.І., Воронов С.П.,  Гайович В.Ю.,   

                          Далібожак І.С., Копійченко В.П., Лихошерст  С.В., 

                          Павличук В.М., Погорілий В.Г.,  Сахно А.П. 

 

           Мушієк М.Г. 24.01.2020 обраний заступником голови Черкаської 

обласної ради. Не брав участі у голосуванні.   

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Буданцев Р.П., Булатецький М.І., Коломієць В. В.,  

                         Овчаренко С. А. 

                                                   

Запрошені: Список запрошених додається (додаток 1). 

 

У засіданні взяли участь: голова обласної ради Підгорний Анатолій 

Вікторович; перший заступник голови обласної ради Тарасенко Валентин 

Петрович: голова обласної державної адміністрації Боднар Роман 

Миколайович; перший заступник голови обласної державної адміністрації 

Швець В’ячеслав Павлович; заступники голови обласної державної 

адміністрації: Безщасний Юрій Михайлович, Карманнік Роман 

Володимирович, Лесюк Юрій Миколайович, Ляшов Дмитро Олександрович. 



 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про обласну програму „Створення містобудівного кадастру Черкаської 

області на 2020 – 2021 рік“.  

Доповідає: 

 

Бохін  

Роман Степанович   

 

– директор  Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної 

державної адміністрації   

2. Про хід виконання рішення обласної ради від 16.12.2016  № 10-2/VII 

„Про програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2016-2020 

роки“.  

Доповідає: 

 

Шабатін  

Олександр Олексійович 

 – керівник апарату обласної державної 

адміністрації 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-2/VII 

„Про програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2016-2020 

роки“.  

Доповідає: 

 

Шабатін  

Олександр Олексійович 

– керівник апарату обласної державної 

адміністрації 

4. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2020 рік. 

Доповідає: 

 

Карманнік  

Роман Володимирович 

– заступник голови обласної державної 

адміністрації 

5. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік. 

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

– директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

6. Інформація про розподіл у 2020 році коштів субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, 

реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у 

населених пунктах.  

Доповідає: 

 

Бохін  

Роман Степанович   

 

– директор  Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної 

державної адміністрації   

7. Інформація про розподіл видатків на природоохоронні проекти та 

заходи, що будуть фінансуватись у 2020 році за рахунок коштів обласного 

бюджету.  

Доповідають: 

 

Бохін  

Роман Степанович   

 

– директор  Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної 

державної адміністрації   

 Звягінцева  

Олена 

Миколаївна 

– начальник управління екології та  

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації   

 Стеценко  

Василь Борисович 

– в.о.директора Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
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8. Про   внесення   змін   до    рішення    обласної    ради    від    20.12.2019                

№ 34-47/VII „Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік“.  

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

– директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

9. Про хід виконання рішення обласної ради від 29.04.2011  № 5-5/VI  

„Про затвердження обласної цільової програми забезпечення збереженості 

документів Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки“ (із змінами).                                            

Доповідає: 

 

Клименко  

Тетяна Анатоліївна 

– директор Державного архіву 

Черкаської області 

10. Про внесення змін до обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки. 

Доповідає: 

 

Клименко  

Тетяна Анатоліївна 

– директор Державного архіву 

Черкаської області 

        11. Про    внесення    змін    до    рішення    обласної   ради від 19.02.2016               

№ 3-13/VІІ „Про Регіональну програму інформатизації Черкаської області на 

2016 – 2017 роки „Електронна Черкащина“. 

Доповідає: 

 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

– в.о.директора Департаменту культури 

та взаємозв’язків з громадськістю 

обласної державної адміністрації   

 

1. СЛУХАЛИ: 

       Бохіна Р.С. щодо проєкту рішення „Про обласну програму „Створення 

містобудівного кадастру Черкаської області на 2020 – 2021 рік“. 

       Доповідач повідомив, що обласна програма розроблена відповідно до 

вимог Закону України «Про регулювання містобудівної діяльності», постанов 

Кабінету Міністрів України. 

       Метою Програми є забезпечення на всій території області проведення 

єдиної політики у сфері містобудування та архітектури, створення та 

розгортання автоматизованої геоінформаційної системи Служби 

містобудівного кадастру області з урахуванням підсистем міст обласного 

значення і районів для постійної актуалізації та використання інтегрованих 

даних про господарський, містобудівний розвиток території області та 

окремих адміністративно-територіальних одиниць. 

        Реалізація Програми у частині створення автоматизованої системи 

геопросторових даних у складі містобудівного кадастру, як спеціалізованої 

системи найбільш повних даних про належність територій до відповідних 

функціональних зон, їх сучасне та перспективне призначення, екологічну, 

інженерно-геологічну ситуацію, стан забудови та інженерного забезпечення, 

характеристики будинків і споруд на землях усіх форм власності, має 

базуватись на наявних даних про планування і забудову територій та 

населених пунктів області, а також на інформації, отриманій з інших джерел: 

земельного та інших видів кадастрів, матеріалів технічної інвентаризації 

будівель і споруд, картографічних та топографічно-геодезичних матеріалів, 

що отримуються у встановленому чинним законодавством порядку. 



       Текст проєкту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 2). 

        Роман Степанович звернувся до членів постійної комісії з проханням, у 

зв’язку із змінами у структурі обласної державної адміністрації,  підтримати 

внесення змін до проєкту рішення в частині зміни назви Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації на Департамент 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації.  

 

ВИСТУПИЛИ: Далібожак І.С., Вельбівець О.І., Боднар Р.М.,             

Кравченко Н.М., Гайович В.Ю. 

        Далібожак І.С., Вельбівець О.І., які поцікавились сумою коштів 

необхідною для реалізації Програми. Також Вельбівця О.І. цікавило питання 

наближення послуг на місцях в умовах децентралізації, адже мова в Програмі 

іде про створення містобудівного кадастру на обласному рівні. 

       Боднар Р.М., який зазначив, що на сьогодні необхідно затвердити 

Програму і почати реалізовувати заходи. Фінансова складова буде 

обраховуватись пізніше. Погодився з думкою Вельбівця О.І., що, можливо, 

інформація концентруватиметься    в обласному департаменті, але запевнив, 

що далі буде передана на місця 

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що фінансування Програми можливе при 

наявності додаткового фінансового ресурсу.  

    

ВИРІШИЛИ: 

1. У зв’язку із змінами у структурі обласної державної адміністрації 

пропонувати у тексті Програми та додатках до неї слова „Департамент 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації“ в усіх відмінках 

замінити словами „Департамент будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації“  у відповідних відмінках. 

2. Підтримати проект рішення із пропозиціями постійної комісії та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  

 

Висновок № 91/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

       Шабатіна О.О. про хід виконання рішення обласної ради від 16.12.2016  

№ 10-2/VII „Про програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 

2016-2020 роки“.  

       Доповідач зазначив, що кошти, передбачені на виконання заходів 

програми використовувались на утримання апарату обласної державної 

адміністрації та її структурних підрозділів, зокрема, на відшкодування витрат 

з обслуговування приміщень; оренду рухомого майна, транспортні послуги, 
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відрядження, судові витрати, придбання канцелярського приладдя,  

програмного забезпечення та комп’ютерної техніки, послуги зв’язку,  

підвищення кваліфікації працівників.  

 

ВИСТУПИЛ: Вельбівець О.І., Далібожак І.С., Воронов С.П., Кравченко Н.М., 

Боднар Р.М. 

 

ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію про хід виконання Програми підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016-2020 роки взяти до відома.  

         2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

16.12.2016  № 10-2/VII „Про програму підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016 - 2020 роки”.  

 

Висновок № 91/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 1,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

          Шабатіна О.О., який поінформував присутніх щодо проекту рішення 

„Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-2/VII „Про 

програму підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2016-2020 роки“.  

Доповідач зазначив, що зміни які запропоновані на розгляд сесії носять 

суто організаційно-технічний характер,   а саме - передбачається приведення 

формулювань, передбачених програмою, з врахуванням рекомендацій  

казначейської служби, також виправлення суто технічних помилок які були 

допущені при прийнятті рішення.  

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток  5). 

На прохання членів комісії Олександр Олексійович навів приклади 

запропонованих змін, зокрема: 

         у розділі «Видатки на оплату праці» зазначено «Передбачити кошти  

для забезпечення виплати заробітної плати працівникам до рівня мінімально 

визначеного законодавством за умови недостатності коштів державного 

бюджету», а проєктом рішення пропонується формулювання «Виплата 

заробітної плати працівникам відповідно до норм законодавства»; 

        у розділі «Зміцнення матеріально-технічної бази» замість слів 

«Придбання канцелярських приладів» пропонується зазначити "Придбання  

канцелярських товарів та приладдя, інших товаро-матеріальних цінностей»;      

        передбачити витрати на утримання прибудинкових територій;  

        по придбанню серверного обладнання пропонується таке формулювання 

«придбання серверного обладнання, програмного  та інформаційного 

забезпечення офісної та комп’ютерної техніки, меблів»,  адже якщо є 

необхідність у придбанні якогось програмного продукту, необхідного для 
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роботи апарату і структурних підрозділів, за попереднім формулюванням не 

можливо здійснити це придбання;  

        щодо формулювання витрат на судові збори, пропонується розширити 

це поняття «Видатки на сплату судових зборів; кошти на відшкодування 

моральної та матеріальної шкоди у справах, прийнятих на користь громадян 

та юридичних осіб відповідачем яких є Черкаська обласна державна 

адміністрація; штрафів, виконавчого збору та витрат виконавчого 

провадження; безспірне списання коштів установи відповідно до рішень 

судів», адже у процесі роботи виникають потреби у відшкодуванні не тільки 

судових зборів, а і всього переліку витрат. 

       Олександр Олексійович звернувся до членів постійної комісії з 

проханням підтримати переформулювання заходів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Воронов С.П., Зеленський М.В., Гайович В.Ю., Боднар Р.М., 

Вельбівець О.І., Яріш А.А., Швець В.П., Далібожак І.С., Мушієк М.Г.  

 

         Воронов С.П., який наголосив на тому, що питання внесення змін до 

програми вже розглядалось не одноразово, а зазначені в програмі видатки не 

притаманні обласному бюджету. Запропонував спрямувати передбачені на 

виконання заходів програми кошти на притаманні функції обласному 

бюджету. Як приклад навів забезпечення канцелярським приладдям обласних 

закладів у сфері охорони здоров’я.  

       Стосовно відшкодування витрат на судові збори, то, на його думку, 

доцільно застосовувати практику вирішення питань по відшкодуванню 

витрат у порядку регресу до посадових осіб, які спричинили не правомірні 

дії.          

       Шатабін О.О., який зазначив, що питання відшкодування витрат на 

судові збори виникають не через непрофесійні дії працівників, а в силу 

об'єктивних причин. Адже бувають ситуації коли приймаються рішення 

обласною радою, а  виконання їх покладено на органи виконавчої влади. Є 

особи які не згодні з цими рішеннями і оскаржують їх. І якщо не здійснювати 

такі виплати то можливе блокування не тільки рахунків, а навіть 

функціонування органів виконавчої влади.    

         Зеленський М.В., який зазначив, що під час проведення спортивних 

заходів чітко регламентовано витрати, але при цьому не враховані видатки на 

канцтовари, хоча виникає потреба в роздрукуванні наказів, положень.        

Висловив прохання підтримати зміни в частині витрат на канцтовари так як 

сума передбачена управлінню недостатня. 

        Боднар Р.М., який підтримав пропозицію Воронова С.П. стосовно  

вирішення питань по відшкодуванню витрат у порядку регресу. Стосовно 

пропозиції використати кошти на забезпечення комунальних некомерційних 

підприємств зазначив, що з 1 квітня вони переходять ні фінансування із 

Державної служби охорони здоров’я України і керівники закладів повинні 

проявити свої здібності господарників, щоб у них були кошти і на 

канцтовари. 



        Вельбівець О.І., який також підтримав Воронова С.П. та зазначив, що 

забезпечення закладів охорони здоров’я третього рівня є пріоритетом 

обласного бюджету. 

        Яріш А.А., який наголосив на необхідності підтримки виділення коштів 

на реалізацію заходів програми. 

        Швець В.П., який заначив, що кошти, передбачені на виконання заходів 

програми необхідні для виконання функцій ОДА. 

        Боднар Р.М., який погодився, що з державного бюджету виділяється 

недостатньо коштів для виконання функцій та повноважень ОДА. Зазначив, 

що зараз здійснюються заходи з оптимізації структури органів виконавчої 

влади і їх витрат. Але на перехідний етап і необхідні додаткові кошти для 

виконання функцій. 

        Вельбівець О.І., який зазначив, що при розробці програми 

передбачалось, що вона буде направлена на підтримку органів виконавчої 

влади, а не на  утримання. Запитав щодо оптимізації кількості працівників в 

ОДА та її структурних підрозділах і, зокрема, щодо утворення Управління 

запобігання та виявлення корупції і взаємодії з правоохоронними органами. 

Зазначив, що в державі створена достатня кількість антикорупційних органів 

(НАЗК, НАБУ, ДБР, САП) і створення даного управління сприяє 

розширенню функцій не притаманних облдержадміністрації.   

       Боднар Р.М.. який наголосив, що зараз проводяться заходи щодо 

оптимізації  чисельності працівників в апараті ОДА та її структурних 

підрозділах. Загальна штатна чисельність працівників не збільшилась і не 

збільшились затрати. Що стосується   утворення Управління запобігання та 

виявлення корупції і взаємодії з правоохоронними органами із сектору, то 

воно створено за  рахунок оптимізації чисельності працівників  та 

переформатування структурних підрозділів. 

         Шабатін О.О., який запевнив, що переформатування структурних 

підрозділів ОДА було здійснено в межах наявної чисельності працівників.  

         Мушієк М.Г., який запитав про можливість доручення проведення 

перевірок профільним структурам. 

         Боднар Р.М., який зазначив, що часто коли доручається проведення 

перевірок профільними структурами, то результати не можливо використати 

для об'єктивної оцінки стану справ, адже в пояснювальних записках 

зазначається, що там все добре. Тому виникла необхідність створити такий 

не заангажований орган. 

        Воронов С.П. зазначив, що, на його думку, програма має нести 

декларативний характер. То ж запропонував кошти, передбачені в обласному 

бюджеті на виконання заходів програми, перерозподілити на інші заходи. 

 

ВИРІШИЛИ: за результатами розгляду та обговорення проєкт рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016   

№ 10-2/VII“ не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосувало“ - 2. 

 



Висновок № 91/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

          Карманніка Р.В., який повідомив, що на розгляд членів комісії внесена 

Програма економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 

рік, з врахуванням правок і пропозицій внесених обласною державною 

адміністрацією, пов’язаних із змінами, що відбулися у структурі обласної 

державної адміністрації та переліку інвестиційних проектів. 

      Текст проєкту рішення із пояснювальною запискою, листи обласної 

державної адміністрації від 17.02.2020 № 2872/01/01-57,  20.02.2020               

№ 3302/01/01-57,  26.02.2020 № 3686/01/01-57,  03.03.2020 № 4126/01/01-57,  

03.03.2020 № 4127/01/01-57 додаються (додатки  7, 8, 9, 10, 11, 12)   

      Доповідач зазначив, що Програма складається із семи основних розділів: 

      І. Соціально-економічний розвиток Черкаської області у 2019 році.  

      ІІ. Пріоритетні напрями розвитку Черкаської області у 2020 році 

(складається із трьох складових: Конкурентно спроможна економіка регіону, 

Ефективність публічного управління, Якість життя).  

       ІІІ. Основні показники економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2020 рік. 

       VІ. Перелік галузевих та регіональних програм, які будуть діяти в рамках 

економічного і соціального розвитку області на 2020 рік.  

       V. Перелік інвестиційних проектів, що можуть бути реалізовані у 2020 

році (розділ якого не було в попередніх програмах). 

       VІ. Ресурсне забезпечення.  

       VІІ. Прикінцеві положення. 

        Програма враховує пріоритетні цілі та завдання, які передбачені у 

Державній стратегії регіонального розвитку на період до 2020 року, 

затвердженій постановою Кабінету Міністрів України, стратегії розвитку 

Черкаської області на період до 2020 року, а також комплекс заходів, 

спрямованих на проведення подальших децентралізаційних процесів, 

зокрема в процесі об’єднання громад, посилення позитивних тенденцій 

економічного зростання, підвищення якості освіти і медичного 

обслуговування, рівня соціального захисту, реформування житлово-

комунального господарства та підвищення рівня життя населення. 

         Роман Володимирович коротко охарактеризував пріоритетні напрями 

розвитку області.  

         Текст презентації додається до протоколу (додаток 13).  

          

ВИСТУПИЛИ: Легойда С.М., Далібожак І.С., Вельбівець О.І., Боднар Р.М., 

Воронов С.П. 

 

       Легойда С.М., яка висловила побажання членів комісії, враховуючи, що 

вони ознайомились із проєктом рішення, розмішеним на сайті обласної ради, 

перейти до його обговорення. 



       Далібожак І.С., який попросив надати додаткові пояснення стосовно 

внесення змін до Переліку інвестиційних проектів, зокрема пропозицій ОДА 

щодо виключення пунктів поданих листом ОДА від 20.02.2020                      

№ 33-02/01/01-57. 

        Вельбівець О.І., який також запитав про причину виключення 

запропонованих у листі об’єктів, зокрема об’єкту з реконструкції будівлі 

приймального відділення Черкаського обласного кардіологічного центру. 

         Карманнік Р.В., який пояснив, що по означеному проєкту не було 

визначено чітких джерел фінансування (обласний бюджет, державні 

програми). Стосовно об’єктів комунального підприємства «Аеропорт 

Черкаси», необхідно завершити експертизу виконаних робіт з реконструкції 

злітно-посадкової смуги. Є сумніви щодо можливості спрямування у цьому 

фінансування на ці об’єкти.  

          Боднар Р.М., який зазначив, що на даний час проводиться експертиза 

виконаних робіт з реконструкції злітно-посадкової смуги, адже виконано 

роботи на 128 млн грн, а вона не відповідає технічному завданню.  

           Що стосується відновлення повітряного сполучення то в області 

розглядається  два цікавих об’єкта.  

           Перший - аеропорт Черкаси. Розглядається питання передачі його в 

концесію. Планувався приїзд делегації з Китаю, але у зв’язку з коронавірусом 

зустріч відтермінували.  Також виявили зацікавленість ізраїльські компанії.  

           Другий –  військовий аеродром в Умані. Ведуться перемовини з 

Міністерством оборони України. Є інвестор згодний вкласти свої кошти і 

побудувати термінал поряд з військовим аеродромом, а також, в плані 

соціальної відповідальності, квартири для військовослужбовців. 

Розглядається можливість подвійного використання аеродрому - як 

військового так і цивільного.  

           Вельбівець О.І., який висловив сподівання щодо зміни ситуації на 

краще і можливості фінансувати ці об’єкти, то ж запропонував не виключати 

їх із переліку, а лише не зазначати обсяг фінансування. 

           Також Олександр Іванович запитав щодо анонсованої новизни 

запропонованої Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2020 рік. 

            Карманнік Р.В., який зазначив, що Програма має дві складові. В 

першій  частині  програми немає новизни, це та частина яка регламентується 

законом.  Кожного року в програмах є фокус, концентрація зусиль. В цьому 

році фокусується спрямування фінансового ресурсу на об’єкти 

інфраструктури – садочки, школи, лікарні, стадіони,      

           Боднар Р.М., який погодився, що Програма не відрізняється супер 

новизною, але це пов’язано із прийняттям державної програми «Велике 

будівництво». Виникла необхідність внесення відповідних коректив. 

           Вельбівець О.І., який попросив надати пояснення щодо запропонованої 

до розгляду на сесії обласної ради програми «Безпечна Черкащина». 

        Боднар Р.М., який наголосив на важливості програми і зазначив, що 

аналогічні програми працюють в багатьох регіонах країни і це дає 

можливість розкрити до 30 відсотків злочинів. За наявності потужних 



серверів, які інтегровані з іншими областями, працівники національної, 

патрульної поліції, СБУ матимуть можливість відслідковувати порушників 

навіть якщо вони будуть з’являтись в інших областях. Попередня вартість 

системи 8-9 млн грн. Сюди входить серверне обладнання, розводка, камери 

спостереження. Передбачається, що програма буде співфінансуватись із 

міських (70%) та обласного (30%) бюджетів. На обслуговування у міста 

планується передати серверне обладнання.  

       Кравченко Н.М., зазначила, що ситуаційний центр буде розміщено в 

ГУНП області, будівництво мережі буде здійснюватись за рахунок міських 

бюджетів, зокрема Черкаси вже розпочали цю роботу. Відеомережа дасть 

змогу комунікативно доєднуватись до серверної ситуаційного центру. 

Органи місцевого самоврядування будуть створювати таку ж відеомережу.  

       Чітко розмежовано, що ситуативна кімната буде створена за рахунок 

коштів обласного бюджету 3 млн грн і 3 млн грн з бюджету міста Черкаси. 

Для обслуговування планується залучати кошти місцевих бюджетів.  

        Вельбівець О.І., який зазначив, що місто Черкаси це лише четверта 

частина області. Враховуючи густоту населення, територія більш 

контрольована. Але увага повинна бути приділена всім територіям області.  

        Також зазначив, що  в рамках діючої програми забезпечення 

правопорядку, запобігання і протидії корупції було придбано серверне 

обладнання. На пропозиції територіальних підрозділів поліції органами 

місцевого самоврядування також були придбані камери спостереження, але 

технічно вони були не ефективні до використання (в нічний час і туман межа 

ідентифікації становила 100 метрів). Тож зазначив, що треба врахувати 

недопрацювання і закуповувати обладнання яке може «читатись» серверним 

обладнанням і буде ефективним. 

         Боднар Р.М., який повідомив, що  ГУНП та ДСНС області було 

поставлена задача  щодо підготовки технічного завдання. Кількість камер які 

треба буде встановити на певній території будуть визначати органи місцевого 

самоврядування.   

        Воронов С.П., який запитав щодо передбачених програмою заходів, які 

сприяли б поверненню мешканців області із заробітків з-за кордону та  

можливості визначення оцінки ефективності програми в кінці року. 

        Карманнік Р.В., який зазначив, що в програмі зазначено багато заходів, 

які можуть сприяти поверненню людей із заробітків, але чітко сказати 

скільки людей повернеться не можливо. Що стосується оцінки програми, то в 

кожному розділі є підпункт «Очікувані результати».     

       Яріш А.А., який запропонував включити до Програми пункт щодо 

придбання човна-байдарки для дитячо-юнацької школи обласної організації 

ВФСТ «Колос» орієнтовною сумою коштів 75 тис. грн. 

        Зеленський М.В., який надав додаткові пояснення щодо необхідності 

придбання байдарок. 

 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

       1. Пропонувати: 

       1) залишити у розділі V. «Перелік інвестиційних проектів, що планується 

реалізувати у 2020 році» інвестиційні проекти зазначені у підпунктах 2, 4, 5, 

6, 7 без зазначення орієнтовного обсягу фінансування  на 2020 рік. 

       2) абзац «Основні заходи для забезпечення виконання визначених цілей» 

пункту 3.4 «Фізична культура і спорт» доповнити словами: «придбання 

човна-байдарки для дитячо-юнацької школи обласної організації ВФСТ 

«Колос». 

        2. Підтримати проєкт рішення „Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік“ із змінами та 

доповненнями і рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 91/4 додається до протоколу (додаток 14). 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо проєкту рішення «Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2019 рік». 

       Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додатки  15, 16).  

 

ВИСТУПИЛИ: Легойда С.М., Вельбівець О.І., Воронов С.П. 

 

       Легойда С.М., яка висловила побажання членів комісії, враховуючи, що 

вони ознайомились із проектом рішення, розмішеним на сайті обласної ради, 

перейти до його обговорення. 

       Вельбівець О.І., який запитав щодо можливого фінансування у звітному 

періоді за кошти обласного бюджету заходів пов’язаних з рівними 

можливостями чоловіків і жінок.   

       Кравченко Н.М., яка заперечила фінансування таких заходів. 

       Воронов С.П., який поцікавився питаннями рівня                                                                                                                                                                                                                  

перевиконання обласного бюджету та нерозподіленого залишку освітньої 

субвенції. 

       Кравченко Н.М., повідомила, що перевиконання плану по доходам 

становить понад 30 млн грн. План виконано на 103,0 відсотки. 

Що стосується освітньої субвенції, то головним розпорядником цих 

коштів є Міністерство освіти і науки України і кошти між обласними, 

районними, міськими бюджетами та бюджетами об’єднаних територіальних 

громад розподіляються постановою Кабінету Міністрів України. 

 Здебільшого з освітньої субвенції фінансуються заробітні плати педагогів.     



Обсяг освітньої субвенції обласному бюджету визначається з 

врахуванням мережі обласних закладів освіти. Зважаючи, що в області більш 

контрольовано підходять до визначення обсягу заробітної плати педагогам,  

тому є можливість сформувати залишок.  

Залишок освітньої субвенції, що надійшла обласному бюджету 

наприкінці минулого року  становить: 

- на придбання шкільних автобусів – 18,3  млн грн; 

- на ремонт та придбання обладнання для їдалень (харчоблоків) закладів 

загальної середньої освіти – 11,4 млн грн; 

- на забезпечення належних санітарно-гігієнічних умов у приміщеннях  

закладів загальної середньої освіти – 512 тис. грн; 

на оснащення закладів загальної середньої освіти обладнанням для 

навчальних кабінетів і STEM-лабораторіями – 39 млн грн. 

На даний час сума залишку освітньої субвенції змінами до бюджету 

включається до складу обласного бюджету, але без розподілу. 

 

ВИРІШИЛИ: 

       1. Звіт  про  виконання обласного бюджету за 2019 рік взяти до відома. 

       2. Підтримати  проєкт рішення „Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2019 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради. 

Висновок № 91/5 додається до протоколу (додаток 17). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

       Бохіна Р.С. щодо питання «Інформація про розподіл у 2020 році коштів 

субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на фінансове 

забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і утримання 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 

доріг комунальної власності у населених пунктах». 

        Роман Степанович зазначив, що сума субвенції з державного бюджету 

на утримання та розвиток автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури 

становить 733 791,0 тис. грн. За погодження із Державним агентством 

автомобільних доріг України розподіл субвенції на поточний ремонт                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

і експлуатаційне утримання складає 281 286,1 тис. грн. 

        На виконання вимог Укравтодору щодо розподілу за видами робіт 

розпорядженнями обласної державної адміністрації затверджено два 

переліки: 

       1. «Розподіл субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 

фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і утримання 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 

доріг комунальної власності у населених пунктах на поточний дрібний 

ремонт та експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального 



користування місцевого значення та штучних споруд на них в 

адміністративних районах Черкаської області у 2020 році» на загальну суму 

281 286,1 тис. грн. Розподіл здійснено з врахування протяжності 

автомобільних доріг на території. На даний час надіслано листи в райони для 

надання узгоджених пропозицій щодо переліку і протяжності доріг. 

       2. «Перелік об’єктів будівництва, реконструкції, капітального та 

поточного середнього ремонту автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених 

пунктах, які будуть фінансуватись у 2020 році за рахунок субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення 

будівництва, реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах». Аналогічно до попереднього розподілу суми 

були визначені пропорційно протяжності доріг які знаходяться по районах. 

Враховуючи ситуації минулого року були закладені кошти на виготовлення 

проєктно-кошторисної документації. 

         Розпочата робота з визначення пріоритетних доріг, що потребують  

капітального ремонту на наступний рік. Паралельно розпочата робота за 

участі не державної організації СoST щодо виготовлення технічних завдань з 

виконання поточного і середнього ремонту доріг, виготовлення проєктно-

кошторисної документації. 

 

ВИСТУПИЛИ: Мушієк М.Г., Ляшов Д.О., Вельбівець О.І., Далібожак І.С. 

 

       Мушієк М.Г., який звернув увагу присутніх на відсутність у Переліку 

пропозицій від міста Черкаси та запропонував включити до Переліку дорогу 

по вул. Сумгаїтській у місті Черкаси і передбачити кошти на виконання робіт 

у сумі 30 млн грн.  

        Бохін Р.С., зазначив, що пропозиції по ремонту доріг у місті Черкаси  не 

враховані, але у зв’язку з тим, що від міської ради не надійшло остаточних 

пропозицій із зазначенням конкретних ділянок доріг. 

      Ляшов Д.О., який підтвердив, що з керівництвом міста Черкаси ведуться 

перемовини з цього питання, розглядається декілька об’єктів, але остаточної 

пропозиції від міста так і не надійшло.  

       Враховуючи, що Перелік б’єктів затверджується розпорядженням 

обласної державної адміністрації, Дмитро Олександрович запропонував 

підтримати проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради від 

20.12.2019 № 34-47/VII „Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 

рік“, яким пропонується включити до складу обласного бюджету 

минулорічні нерозподілені залишки дорожнього фонду у сумі 53 млн грн, з 

яких 30 млн грн передбачається місту Черкаси, а потім визначатись із 

конкретними пропозиціями по місту. 

       Вельбівець О.І., який звернув увагу на необхідність врахування потреби 

в коштах на ремонт доріг і в інших п’яти містах обласного значення. 

Попросив поінформувати щодо розподілу коштів субвенції за видами робіт. 



      Ляшов Д.О., який повідомив, що згідно рекомендацій із передбаченого 

ресурсу 280 млн грн не більше 20% можна було затвердити на ямковий 

ремонт доріг. Але зважаючи на велику «враженість» доріг області, як 

виключення, погоджено 38%. Пропонується 70% ресурсу використати на 

збільшення проїздності доріг.  

        Бохін Р.С., доповнив інформацію, зазначивши, що кошти передбачається 

використати на будівництво, реконструкцію і капітальний ремонт доріг          

(179 млн грн); середній  і поточний ремонт доріг (259,800 млн грн); поточний 

і середній ремонт вулиць комунальної власності по місту Сміла   (10 млн 

грн); виготовлення проєктно-кошторисної документації на 2021 рік   (10 млн 

грн).  

       Далібожак І.С., який запитав щодо функціонування державного 

підприємства «Служба місцевих автомобільних доріг у Черкаській області». 

       Ляшов Д.О., зазначив, що кошти на утримання цього підприємства 

передбачається у проєктно-кошторисній документації.  

       Вельбівець О.І., який висловив побажання якнайшвидше надати 

депутатам обласної ради для ознайомлення розподіл коштів передбачених на 

експлуатаційне утримання доріг. 

       Мушієк М.Г., який висловив пропозицію щодо надання додаткових 

пояснень стосовно ділянок доріг на яких планується виконання робіт. Це 

дасть можливість громадянам і, зокрема, депутатам обласної ради знати які 

роботи і на яких ділянках будуть проводитись, а також, відповідно, 

здійснювати контроль. 

        Бохін Р.С. та Ляшов Д.О. повідомили членам постійної комісії, що для 

забезпечення прозорості при плануванні та виконанні дорожніх робіт  

залучено неурядову організацію СoST.  

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про розподіл у 2020 році коштів субвенції з 

державного бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення 

будівництва, реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах взяти до відома. 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 2. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

        Звягінцеву О.М. щодо питання „Інформація про розподіл видатків на 

природоохоронні проекти та заходи, що будуть фінансуватись у 2020 році за 

рахунок коштів обласного бюджету“. 

        Олена Миколаївна повідомила, що розподіл видатків на 

природоохоронні проекти та заходи здійснювався робочою групою, 

утвореною розпорядженням обласної державної адміністрації.  До складу 

робочої групи входить 14 осіб. Це зокрема, керівники структурних 

підрозділів обласної державної адміністрації; представники депутатського 

корпусу обласної ради і громадськості. 



       Відбулось 6 засідань робочої групи. Для розгляду надійшла                     

практично 91 пропозиція  на загальну суму 270 млн грн.  

       При розгляді пропозицій члени робочої групи керувалась пріоритетними 

напрямками, а це отримання екологічного ефекту, наявність в заходах 

цільової програми, спроможність співфінансування місцевою громадою, і 

якщо це були багатовартісні об’єкти, то наявність проєктно-кошторисної 

документації.  Було враховано пропозиції із 13 районів та сформовано 

Рекомендаційний перелік природоохоронних проектів та заходів на 2020 рік 

на загальну суму 34455,626 тис. грн. Розпорядниками коштів по відібраних 

проєктах та заходах визначено Департамент містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства (29,757 млн грн), 

управління екології та природних ресурсів (4,599 млн грн) та Департамент 

регіонального розвитку (100 тис.грн) обласної державної адміністрації. 

         Текст Рекомендованого переліку природоохоронних проектів та заходів 

на 2020 рік додається до протоколу (додаток  18). 

       

ВИСТУПИЛИ: Яріш А.А., Вельбівець О.І., Воронов С.В.,  

 

       Яріш А.А., який попросив назвати представників від обласної ради які 

входять до складу робочої групи. 

       Звягінцева О.М., яка повідомила, що до складу робочої групи від 

обласної ради входять голова обласної ради Підгорний А.В., голова постійної 

комісії  з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів           

Легойда С.М., голова постійної комісії з питань екології, використання 

природних ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій    

Омаргалієв К.С. та член цієї постійної комісії Плічко Г.І.  

       Вельбівець О.І., який запитав щодо визначення розпорядником коштів по 

проєктах на суму більше 29 млн грн Департамент містобудування, 

архітектури, будівництва обласної державної адміністрації. Адже виходячи з 

практики попередніх періодів, були проблеми з вчасним освоєнням коштів 

Департаментом капітального будівництва. Висловив думку про доцільність 

передачі коштів місцевим органам влади з метою своєчасного і ефективного  

використання ресурсу. 

       Ляшов Д.О., вніс уточнення, зазначивши, що фактично силами 

департаменту будуть виконуватись роботи по двом об’єктам, це 

реконструкція очисних споруд в смт Чорнобай та реконструкція очисних 

споруд  Шполянської ЦРЛ, а також виготовлення проєктно-кошторисної 

документації по трьом об’єктам. По всім іншим об’єктам кошти будуть 

передані у вигляді субвенцій місцевим бюджетам.  

       Воронов С.В., який зазначив, що його цікавить ефект здійснених заходів 

у попередні роки. Навів приклад реконструкції очисних споруд у місті 

Кам’янка. Витрачено мільйони гривень, а результату немає. Також висловив 

стурбованість екологічною ситуацією навколо річки Тясмин. 

       Звягінцева О.М., яка зазначила, що стосовно річки Тясмин надавався 

проєкт, але його вартість становить близько 17 млн грн. Тому його 



направлено на розгляд народним депутатам щоб спробувати віднайти 

можливість фінансувати з державного бюджету. 

       Гайович В.Ю., який поцікавився питанням врахування можливості 

співфінансування із місцевих бюджетів при відборі природоохоронних 

проєктів. 

        Звягінцева О.М., яка зазначила, що  можливість співфінансування була 

одним із критеріїв відбору проєктів, але при цьому бралась до уваги 

спроможність місцевих бюджетів. 

       Ляшов Д.О., який зазначив, що цей критерій був враховуваний, але він не 

був основним. Як приклад навів розгляд проєкту реконструкції очисних 

споруд в смт Чорнобай, вартість якого становить 16 млн грн, На 

співфінансування передбачено 1 млн 800 тис. грн. А при виділенні коштів 

місту Черкаси на придбання техніки для роботи на полігоні ТПВ, 

враховуючи спроможність бюджету, відсоток співфінансування був 50 на 50. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію про розподіл видатків на природоохоронні проекти 

та заходи, що будуть фінансуватись у 2020 році за рахунок коштів обласного 

бюджету взяти до відома. 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 2. 

 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М. щодо проєкту рішення „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII „Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2020 рік“  

       За пропозицією Вельбівця О.І. Наталія Миколаївна інформувала про 

запропоновані зміни відповідно до порядку викладення у пояснювальній 

записці до проєкту рішення. 

       Текст проекту рішення із пояснювальної запискою додається  до 

протоколу (додаток 19). 

       Також Наталія Миколаївна ознайомила із додатковими змінами та               

доповненнями, які підготовлені у зв’язку з надходженням субвенцій з 

місцевих бюджетів на співфінансування об’єктів та змінами у структурі 

обласної державної адміністрації. 

        Текст додаткових змін та доповнень до проекту рішення додається до 

протоколу (додаток  20). 

        Доповідач повідомила, що 3 березня прийнято розпорядження обласної 

державної адміністрації щодо виділення з резервного фонду обласного 

бюджету 2 млн грн на проведення першочергових (невідкладних) заходів із 

запобігання виникнення надзвичайної ситуації техногенного та природного 

характеру, пов’язаної з можливим поширенням на території Черкаської 

області випадків захворювань спричинених коронавірусом  2019-nCoV. Ці 

кошти спрямовуються головному розпоряднику коштів Управлінню охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації для обласної лікарні, екстреної 



медичної допомоги. Відповідно до вимог Бюджетного Кодексу України це 

розпорядження потребує погодження з бюджетною комісією. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 21). 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,  Далібожак І.С.,          

Олійник О. В., Озеран С.А.,  Яріш А.А., Данилевський В.В., Найдан О.В., 

Павлюк О.О., Івашіна Ю.Ю., Бохін Р.С.,  Швець В.П., Колодка І.Л.,       

Боднар Р.М., Гайович В.Ю., Ляшов Д.О.     

 

       Вельбівець В.О., який попросив надати пояснення стосовно збільшення 

призначень обласній раді на забезпечення автотранспортних послуг. 

       Підгорний А.В., який зазначив, що збільшення призначень  пов’язане із 

збільшенням тарифу та кількості керівного складу обласної ради. 

       Вельбівець О.І., який попросив назвати заходи на які планується 

використати передбачені кошти для УСБУ та Управлінню ДСНС в області. 

       Олійник О. В., який зазначив, що кошти будуть використані на придбання 

технічних засобів та обладнання для обласного управління. 
       Воронов С.П., який попросив представника УСБУ в області на сесію 

обласної ради підготувати у письмовій формі детальні розрахунки щодо 

використання передбачених коштів. 

         Озеран С.А., який повідомив, що кошти планується використати на 

придбання пожежних рукавів. 

         Вельбівець О.І., попросив детальніше розповісти про розподіл коштів, 

передбачених на виконання програмки підтримки діяльності органів 

виконавчої влади. 

          Кравченко Н.М., яка поінформувала про напрямки використання 

коштів, зокрема:  

        - 4 117,639 тис. грн: послуги АТП – 1,034 млн грн; експлуатаційні 

послуги – 2,860 млн грн; послуги зв’язку – 23 тис. грн;  судові витрати – 7,9 

тис. грн;  відрядження -  120 тис. грн; оренда рухомого майна – 32,7 тис. грн; 

інші видатки – 38,5 тис. грн. 

          - 1 939,080 тис. грн (передаються на обласну державну адміністрацію):  

послуги АТП – 444 млн грн; експлуатаційні послуги – 1,254 млн грн; послуги 

зв’язку – 150 тис. грн;  судові витрати – 50 тис. грн;                                     

відрядження -  30 тис. грн; оренда рухомого майна – 10,5 тис. грн. 

          Копійченко В.П., який запитав щодо відшкодування вартості 

лікарських засобів для лікування цукрового діабету.  

          Найдан О.В., повідомив, що відшкодування вартості інсулінів у рамках 

програми медичних гарантій передбачається з 1 жовтня 2020 року. З 1 квітня 

має надійти субвенція з державного бюджету на ці виплати. 

       Мушієк М.Г., який вніс пропозцію залишити без розгляду питання про 

збільшення на 53 890,527 тис. грн видатків розвитку спеціального фонду 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації на реалізацію заходів 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської 

області на 2019-2022 за рахунок невикористаних залишків субвенції з 



державного бюджету місцевим бюджетам станом на 01.01.2020.  Розглянути 

це питання після надання пропозицій по їх розподілу. 

      Бохін Р.С., який зазначив, що розпорядження обласної ради щодо 

розподілу цих коштів може бути підписано за поданням головного 

розпорядника коштів та після узгодження пропозицій з Укравтодором. То ж 

необхідно визначитись з головним розпорядником коштів. Також доповідач 

зазначив,  що з цієї суми 30 млн грн передбачається направити місту 

Черкаси. 

       Вельбівець О.І., який попросив надати додаткові пояснення щодо 

збільшення видатків по Департаменту агропромислового розвитку 

облдержадміністрації на 369,876 тис. грн.  

       Кравченко Н.М, яка пояснила, що на 01 січня 2020 року залишились не 

використані надані грантові кошти в рамках програм допомоги 

Європейського Союзу. За пропозицією  Департаменту агропромислового 

розвитку облдержадміністрації їх пропонується спрямувати на виконання 

Програми підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів та сімейних фермерських господарств у Черкаській області на 

період до 2020 року для КП «Регіональний навчально-практичний Центр 

розвитку багатофункціональних кооперативів Черкаської обласної ради». 

       Вельбівець О.І., який запитав щодо пропозицій по розподілу 2 млн грн 

передбачених на виконання Програми підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів та сімейних 

фермерських господарств у Черкаській області на період до 2020 року та 

забезпечення співфінансування. 

      Колодка І.Л., який повідомив, що розглядаються пропозиції щодо 

виділення коштів для підтримки сільськогосподарського 

обслуговуючого кооперативу бджолярів  «Медовий Яр» у 

Катеринопільському районі, фермерського господарства «Піскуни» з 

вирощення ВРХ у Драбівському районі та вивчається питання по 

Звенигородському району, кооператив з вирощування ВРХ у селі Вільховець. 

Що стосується питань забезпечення співфінансування, то в разі якщо не 

вдасться домовитись з місцевими радами або громадою, то передбачені 

програмою 30% коштів будуть внесені власниками через місцеві бюджети. 

Вельбівець О.І., який наполіг на пропозиції виключити з розгляду пункт 

4.9., а розглядати після надання пропозицій по розподілу зазначених коштів.  

Воронов С.П., який нагадав про підтриману пропозицію Яріша А.А. 

щодо виділення 75,0 тис. грн для придбання човна байдарки позашкільному 

закладу «Черкаська обласна комплексна дитячо-юнацька спортивна школа 

обласної організації ВФСТ «Колос». Запропонував віднайти можливість 

передбачити ці кошти. 

        Вельбівець О.І., який запропонував залишити призначення, передбачені 

на виконання програми підтримки діяльності органів виконавчої влади на 

2016-2020 роки на рівні 50 відсотків до потреби. Повернутись до цього 

питання після розгляду звіту про використання коштів за перше півріччя, 

        Мушієк М.Г., який, враховуючи домовленості про спрямування, із 

зазначених у пункті 4.9. коштів,  30 млн грн на ремонт місцевих доріг у місті 



Черкаси, звернувся до членів постійної комісії з проханням підтримати 

проєкт рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

03.03.2020 № 131 «Про виділення коштів із резервного фонду обласного 

бюджету» та виділити на безповоротній основі з резервного фонду обласного 

бюджету управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної державної 

адміністрації кошти в сумі 2 000,0 тис. грн на проведення першочергових 

(невідкладних) заходів із запобігання виникнення надзвичайної ситуації 

техногенного та природного характеру, пов’язаної з можливим поширенням 

на території Черкаської області випадків захворювань спричинених 

коронавірусом 2019-nCoV, в тому числі: за КПКВК 07 1 2010 

„Багатопрофільна стаціонарна медична допомога населенню“ – 

1 240,0 тис. грн, КПКВК 07 1 2020 „Спеціалізована стаціонарна медична 

допомога населенню“ – 400,0 тис. грн, КПКВК 07 1 2070 „Екстрена та 

швидка медична допомога населенню“ – 360,0 тис. грн. 

2. Пропонувати передбачити 75,0 тис. грн Управлінню у справах сім’ї, 

молоді та спорту Черкаської обласної державної адміністрації для придбання 

човна байдарки позашкільному закладу «Черкаська обласна комплексна 

дитячо-юнацька спортивна школа обласної організації ВФСТ «Колос». 

3. Пропонувати зменшити на 50 відсотків призначення, передбачені у 

проекті рішення, на виконання програми підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016-2020 роки по головних розпорядниках коштів 

Обласній державній адміністрації та Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації. 

4. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2020 рік», зміни та доповнення до проекту рішення та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 91/6 додається до протоколу (додаток 22). 

 

 „За“ - 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 2. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

       Клименко Т.А., яка поінформувала про хід виконання рішення обласної 

ради від 29.04.2011  № 5-5/VI „Про затвердження обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки“ (із змінами). 

       Текст інформації додається до протоколу (додаток  23).                                            

 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

        1. Інформацію про хід виконання обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки взяти до відома.  

         2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

29.04.2011  № 5-5/VI „Про затвердження обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки“ (із змінами). 

 

Висновок № 91/7 додається до протоколу (додаток 24). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

         Клименко Т.А., яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення змін 

до обласної цільової програми забезпечення збереженості документів 

Національного архівного фонду на 2011 – 2020 роки» підготовлено у зв’язку 

із необхідністю проведення ремонту даху ще однієї будівлі держархіву 

області по вулиці Максима Залізняка,12. 

          Проєктом рішення пропонується включити означену будівлю до пункту 

8 розділу 3 «Заходи Програми» і відповідно викласти цей пункт у новій 

редакції. 

Текст проєкту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  25). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення „Про внесення змін до обласної 

цільової програми забезпечення збереженості документів Національного 

архівного фонду на 2011 – 2020 роки“ та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 91/8 додається до протоколу (додаток 26). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 11. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка повідомила, що проєкт рішення Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 19.02.2016  № 3-13/VІІ „Про Регіональну 

програму інформатизації Черкаської області на 2016 – 2017 роки 

„Електронна Черкащина“ підготовлено у зв’язку із змінами у структурі 

обласної державної адміністрації та утворення Управління комунікацій 

Черкаської обласної державної адміністрації.  

Проєктом рішення пропонується у тексті Програми та додатках до неї 

слова "Департамент культури та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської 

обласної державної адміністрації" в усіх відмінках замінити словами 



"Управління комунікацій Черкаської обласної державної адміністрації" у 

відповідних відмінках, а також додаток 4 до Програми викласти в новій 

редакції. 

Текст проєкту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  27). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2016  № 3-13/VІІ“ та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 91/9 додається до протоколу (додаток 28). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                        С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    А. ЯРІШ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                              Додаток 1  

                                                              до протоколу засідання постійної  

                                                              комісії від 04.03.2020 № 91 

 

СПИСОК 

запрошених на засідання постійної комісії обласної ради  

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів        

 

Бохін 

Роман Степанович 

– директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної 

державної адміністрації   

Даник  

Андрій Миколайович 

– начальник Управління Державної служби 

України з надзвичайних ситуацій у 

Черкаській області 

 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

– в.о. директора Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації   

 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

– начальник управління екології та  

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації   

Зеленський  

Максим Васильович 

– начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту обласної державної 

адміністрації   

 

Івашина  

Юніана Юріївна 

 заступник начальника Служби у справах 

дітей обласної державної адміністрації 

 

Карманнік  

Роман Володимирович 

– заступник голови обласної державної 

адміністрації   

 

Клименко  

Тетяна Анатоліївна 

 

– директор Державного архіву Черкаської 

області 

Колодка  

Ігор Леонідович 

– начальник управління агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації   

   

Кошова  

Лариса Миколаївна 

– заступник начальника управління охорони 

здоров’я обласної державної адміністрації   

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

– директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації  

  

Марунчак  

Юлія Віталіївна 

– начальник Управління комунікацій обласної 

державної адміністрації 



 

 

Озеран  

Сергій Анатолійович 

– перший заступник начальника Управління 

Державної служби України з надзвичайних 

ситуацій у Черкаській області 

 

Олійник  

Олександр Васильович 

– помічник начальника управління з 

координації антитерористичної діяльності 

Управління Служби безпеки України в 

Черкаській області 

Павлюк Олександр 

Олександрович 

–

  

заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної 

державної адміністрації 

Скоробогатов  

Юрій Анатолійович 

– начальник управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації   

 

Стеценко  

Василь Борисович 

– в.о.директора Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації   

 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

– в.о.директора Департаменту культури та  

взаємозв’язків з громадськістю обласної 

державної адміністрації   

Чубань   

Сергій Васильович 

– директор Департаменту  інфраструктури, 

розвитку та  утримання мережі 

автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення обласної 

державної адміністрації   

Шабатін  

Олександр Олексійович 

– керівник апарату обласної державної 

адміністрації 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/1          

 

 

Про обласну програму „Створення  

містобудівного кадастру Черкаської  

області на 2020 – 2021 рік 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про обласну програму „Створення містобудівного кадастру 

Черкаської області на 2020 – 2021 рік“, внесений обласною державною 

адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора  Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства обласної державної адміністрації  Бохіна Р.С. постійна комісія 

вирішила: 

 

3. У зв’язку із змінами у структурі обласної державної адміністрації 

пропонувати у тексті Програми та додатках до неї слова „Департамент 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації“ в усіх відмінках 

замінити словами „Департамент будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації“  у відповідних відмінках. 

4. Підтримати проект рішення із пропозиціями постійної комісії та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/2          

 

 

Про хід виконання рішення обласної  

ради від 16.12.2016  № 10-2/VII „Про  

програму підтримки діяльності органів  

виконавчої влади на 2016 - 2020 роки“ 

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула питання ”Про хід виконання рішення 

обласної ради від 16.12.2016  № 10-2/VII „Про програму підтримки діяльності 

органів виконавчої влади на 2016 - 2020 роки“. 

Заслухавши та обговоривши інформацію керівника апарату обласної 

державної адміністрації Шабатіна О.О. постійна комісія вирішила: 

 

        1. Інформацію про хід виконання Програми підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016-2020 роки взяти до відома.  

         2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

16.12.2016  № 10-2/VII „Про програму підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016 - 2020 роки”.  

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/3          

 

 

Про внесення змін до рішення обласної  

ради від 16.12.2016  № 10-2/VII „Про  

програму підтримки діяльності органів  

виконавчої влади на 2016 - 2020 роки“ 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016                

№ 10-2/VII“, внесений обласною державною адміністрацією. 

 

За результатами розгляду та обговорення проєкт рішення обласної ради 

„Про внесення змін до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-2/VII“ не 

набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/4          

 

 

Про Програму економічного і  

соціального розвитку Черкаської  

області на 2020 рік 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2020 рік“, внесений обласною державною 

адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника голови обласної 

державної адміністрації Карманніка Р.В. постійна комісія вирішила: 

 

1. Пропонувати: 

  1) залишити у розділі V. «Перелік інвестиційних проектів, що планується 

реалізувати у 2020 році» інвестиційні проекти зазначені у підпунктах 2, 4, 5, 

6, 7 без зазначення орієнтовного обсягу фінансування  на 2020 рік. 

  2) абзац «Основні заходи для забезпечення виконання визначених цілей» 

пункту 3.4 «Фізична культура і спорт» доповнити словами: «придбання 

човна-байдарки для дитячо-юнацької школи обласної організації ВФСТ 

«Колос». 

   2. Підтримати проєкт рішення „Про Програму економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік“ із змінами та 

доповненнями і рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                                С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/5         

 

 

Про  звіт  про  виконання  

обласного бюджету за 2019 рік 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про звіт про виконання обласного бюджету за 2019 рік“, 

внесений обласною державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія 

вирішила: 

 

       1. Звіт  про  виконання обласного бюджету за 2019 рік взяти до відома. 

       2. Підтримати  проєкт рішення „Про звіт про виконання обласного 

бюджету за 2019 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

постійної комісії обласної ради з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  
 

 04.03.2020 м.Черкаси № 91/6 
 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради від 

20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2020 рік» 
 

Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», пункту 8 статті 14 Регламенту обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 №3-3/VII (зі змінами), статті 23 

Бюджетного кодексу України, Порядку передачі бюджетних призначень, 

перерозподілу видатків бюджету і надання кредитів з бюджету, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 12.01.2011 № 18, 

пункту 11 рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний 

бюджет Черкаської області на 2020 рік» постійна комісія з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів, заслухавши та обговоривши 

інформацію директора Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації Кравченко Н.М., начальника управління охорони здоров’я 

обласної державної адміністрації Кошову Л.М. – вирішила: 

2. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації від 

03.03.2020 № 131 «Про виділення коштів із резервного фонду обласного 

бюджету» та виділити на безповоротній основі з резервного фонду обласного 

бюджету управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної державної 

адміністрації кошти в сумі 2 000,0 тис. грн на проведення першочергових 

(невідкладних) заходів із запобігання виникнення надзвичайної ситуації 

техногенного та природного характеру, пов’язаної з можливим поширенням 

на території Черкаської області випадків захворювань спричинених 

коронавірусом 2019-nCoV, в тому числі: за КПКВК 07 1 2010 

„Багатопрофільна стаціонарна медична допомога населенню“ – 

1 240,0 тис. грн, КПКВК 07 1 2020 „Спеціалізована стаціонарна медична 

допомога населенню“ – 400,0 тис. грн, КПКВК 07 1 2070 „Екстрена та 

швидка медична допомога населенню“ –  

360,0 тис. грн. 

2. Пропонувати передбачити 75,0 тис. грн Управлінню у справах сім’ї, 

молоді та спорту Черкаської обласної державної адміністрації для придбання 

човна байдарки позашкільному закладу «Черкаська обласна комплексна 

дитячо-юнацька спортивна школа обласної організації ВФСТ «Колос». 

 



3. Пропонувати зменшити на 50 відстоків призначення, передбачені у 

проекті рішення, на виконання програми підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016-2020 роки по головних розпорядниках коштів 

Обласній державній адміністрації та Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації. 

 

4. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2020 рік», зміни та доповнення до проекту рішення та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                              С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/7          

 

 

Про хід виконання рішення обласної  

ради від 29.04.2011  № 5-5/VI „Про 

затвердження обласної цільової  

програми забезпечення збереженості  

документів Національного архівного  

фонду на 2011 – 2020 роки“ (із змінами) 

 

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула питання ”Про хід виконання рішення 

обласної ради від 29.04.2011  № 5-5/VI „Про затвердження обласної цільової 

програми забезпечення збереженості документів Національного архівного 

фонду на 2011 – 2020 роки“ (із змінами). 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Державного архіву 

Черкаської області Клименко Т.А. постійна комісія вирішила: 

 

        1. Інформацію про хід виконання обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки взяти до відома.  

         2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

29.04.2011  № 5-5/VI „Про затвердження обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки“ (із змінами). 

.  

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/8          

 

 

Про внесення змін до обласної  

цільової програми забезпечення 

збереженості документів  

Національного архівного  

фонду на 2011 – 2020 роки 

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 

2011 – 2020 роки“, внесений обласною державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Державного архіву 

Черкаської області Клименко Т.А. постійна комісія вирішила: 

 

        підтримати проєкт рішення „Про внесення змін до обласної цільової 

програми забезпечення збереженості документів Національного архівного 

фонду на 2011 – 2020 роки“ та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

04.03.2020 м.Черкаси          № 91/9          

 

 

Про внесення змін до рішення  

обласної ради від 19.02.2016   

№ 3-13/VІІ „Про Регіональну  

програму інформатизації  

Черкаської області на 2016 – 2017  

роки „Електронна Черкащина“ 

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016                

№ 3-13/VІІ“, внесений обласною державною адміністрацією. 

         Заслухавши та обговоривши інформацію в.о.директора Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю обласної державної адміністрації  

Товстопят Л.М. постійна комісія вирішила: 

 

        підтримати проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 19.02.2016  № 3-13/VІІ“ та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЛЕГОЙДА                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


